

[Texte]

Mr. Andras: Yes.

Mrs. MacInnis: They just have not got what it takes financially to pay ordinary commercial rental. And there are many of them.

• 1730

Mr. Andras: We have this one project in co-operation with the Ontario Housing Corporation that we approved for Toronto about two or three months ago and we will be watching that.

Mrs. MacInnis: How far is it along?

Mr. Andras: It is just approved in loan form. I do not think it is physically started yet.

Mr. Hignett: If the construction has started, it has just started.

Mrs. MacInnis: How many would this provide for. What size is the project?

Mr. Hignett: It is 340 hostel beds. It is built by the Housing Corporation and they have entered into a management contract with the YWCA. The YWCA in addition to managing the building itself will provide the kind of counselling services that these kind of women and girls need. The innovative thing about it is that the rent the residents pay will be geared to their income in exactly the same way as for families.

Mrs. MacInnis: Will there be any kind of light housekeeping facilities for these people or what happens with the housekeeping end of thing.

Mr. Hignett: It is a hostel. Do you mean will people come and make the beds and do this sort of thing?

Mrs. MacInnis: No, I mean how about getting their meals and things like that.

Mr. Hignett: There will be a common dining facility.

Mrs. MacInnis: Yes, but they will have nothing in their own particular rooms?

Mr. Hignett: No.

Mrs. MacInnis: Not even to make a cup of tea or anything?

Mr. Hignett: I am not familiar with the detail design of the building. There may well be on each floor, for example, a small kitchen, but I am not sufficiently familiar with the design to know whether this is so or not. In many hostels of this kind these are provided on a per floor basis.

Mr. Andras: Perhaps we could make the details of that available to Mrs. MacInnis.

Mr. Hignett: If you are interested in the detailed design...

Mrs. MacInnis: Very much.**Mr. Hignett:** ...we can get it for you.

Mrs. MacInnis: I would like very much to see it because this is one of the large demands, I think, in

[Interprétation]

M. Andras: Oui.

Mme MacInnis: Ils n'ont tout simplement pas ce qu'il leur faut financièrement pour payer les taux ordinaires commerciaux de location. Et il y en a beaucoup.

M. Andras: Nous avons ce projet en collaboration avec la société de logement de l'Ontario; nous l'avons approuvé pour Toronto il y a environ deux ou trois mois et nous allons surveiller de près ce qui va se passer.

Mme MacInnis: Où en est-on?

M. Andras: Nous l'avons approuvé sous forme de prêt. Je ne crois pas qu'il y a quoi que ce soit de commencer.

M. Hignett: Si la construction est commencée c'est tout récent.

Mme MacInnis: Quelle est l'importance du projet?

M. Hignett: Il s'agit d'un hôtel de 340 lits. Ce dernier est construit par la société de logement de l'Ontario et on a signé un contrat d'administration avec le YWCA. En plus d'administrer l'édifice le YWCA fournira le genre de renseignements dont les femmes et les jeunes filles pourraient avoir besoin. Ce qui est tout nouveau, c'est que le prix que les résidentes auront à payer sera adopté à leur revenu.

Mme MacInnis: Y aura-t-il quelques installations permettant aux gens de se sentir chez eux.

M. Hignett: Il s'agit d'un hôtel. Voulez-vous savoir s'il y aura des employés pour faire les lits et ce genre de chose?

Mme MacInnis: Non, je parle de repas et de choses de ce genre.

M. Hignett: Il y aura une salle à dîner commune.

Mme MacInnis: Oui, mais les résidentes n'auront aucune installation dans leur propre chambre?

M. Hignett: Non.

Mme MacInnis: Ils ne pourront même pas se faire une tasse de thé?

M. Hignett: Je ne connais pas très bien les détails de l'édifice. Il y aura peut-être une petite cuisine à chaque étage, mais je ne connais pas assez bien les plans pour vous dire ce qu'il en sera.

M. Andras: Nous pourrions peut-être recueillir ces détails pour M^e MacInnis.

M. Hignett: Si vous êtes intéressés aux détails du plan...

Mme MacInnis: Nous sommes très intéressés.**M. Hignett:** ...nous vous le procurerons.

Mme MacInnis: J'aimerais beaucoup voir les plans car c'est là l'une des plus importantes demandes à Vancouver,